

## **Verslag 17 juli 2023 bestuursvergadering**

Aanwezig: Arnaud Paagman (voorzitter), Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Jotika Verdel (verslag)

Afwezig: Lanji Jiang, Paul de Roos (met kennisgeving)

### **1. Opening**

- De voorzitter opent de vergadering.

### **2. Verslag en actiepunten 28 juni mei 2023**

- Het verslag wordt vastgesteld na een paar kleine aanpassingen.
- Actiepunten zijn behandeld.
  - Het alarm is afgegaan vorige week in de nacht, onbekend wat de oorzaak is. Licht in wijklokaal was aan. De school zal om de juiste procedure gevraagd worden.
  - 4 oktober bijeenkomst met commissies.
  - Woensdag is er een overleg van de sinterklaascommissie. Jotika schuift aan. Budget is gesteld op 800 euro. Vragen wat de plannen zijn.
  - Jaap Hak heeft uitleg gegeven over de plannen met Elker. Een gedeelte wordt school, een ander gedeelte wordt verkocht. In september zijn de plannen meer concreet, dan kunnen we er iets over in de nieuwsbrief plaatsen. Wellicht dan de wijk polsen of er interesse is om zich hier mee bezig te houden.

### **3. Binnengekomen post**

- Geen binnengekomen post

- 

### **4. Externe bestuursoverleggen**

- Geen extern overleg.

### **5. Reitdieppop**

- Er is contact geweest met de wijkvisieclub. Aangegeven dat bestuur 1000 euro van het wijkwethoudersbudget (WWB) wil inzetten voor Reitdieppop. Afsproken om bij elkaar te komen om te overleggen hoe we met het wijkwethoudersbudget omgaan. Bestuur wil niet te lang wachten met contact met wijkvisieclub. Gevraagd zal worden of ze 4 of 6 september kunnen overleggen.
- Gemeente heeft aangegeven dat we het WWB kunnen inzetten voor wat we maar willen, zolang we het kunnen uitleggen aan de bewoners.
- Bestuur heeft besloten om 2500 euro uit de activiteitenpot en 1000 euro uit het WWB toe te zeggen voor Reitdieppop.
- Op de vrijdagavond rond etenstijd kan de wijkvereniging iets doen. Dat zal een pubquiz worden. Wijkvereniging zorgt dan niet voor hapjes en drankjes, alleen de pubquiz.

### **6. Stand van zaken commissies**

- Financiën:  
Herinneringen zijn verstuurd cq rondgedeeld.  
Ledenbestand zit nu in teams. Penningmeester zal het downloaden indien hij de gegevens nodig heeft.
- Communicatie. Iedereen is per mail gevraagd om een kort stukje over zichzelf te schrijven voor de website.
- Het zou mooi zijn als de website iets anders opgezet kan worden. Jasper zal gevraagd

worden of hij daar ondersteuning bij wil of kan gebruiken.

**7. Aankomende bijeenkomsten**

In de eerste week van september is het volgend overleg. 4 en 6 september worden door bestuur allebei aangehouden voor vergadering en overleg wijkvisie. Dus 2 avonden bij elkaar komen.

**8. Rondvraag**

Oproep om kunst in de wijk: onbekend waar dat bericht vandaan komt. Geen verder actie nodig.

Aangezien het bestuur helderheid wil over de inzet van elk bestuurslid, zal bestuursleden die niet actief deelnemen aan het bestuur gevraagd worden of zij nog een rol voor zichzelf in het bestuur zien.

**9. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.